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	Welcome to Jadeer law Platform
	مرحبا بك في منصة جدير القانونية

	Your way Towards the digitalization of legal services
	طريقك نحو رقمنة الخدمات القانونية

	Here’s how you can register your account in the Jadeer law platform as a service provider
	كمقدم خدمة إليك كيفية تسجيل الحساب في منصة جدير القانونية

	Simply
	ببساطة

	To access our platform and register, go to www.Jadeerlaw.com.sa.
	للدخول إلى منصتنا والتسجيل بها انتقل إلى www.Jadeerlaw.com.sa



	The homepage will provide you with a brief and general overview of the JADEER law platform
	ستمنحك الصفحة الرئيسية لمحة عامة ومختصرة عن منصة جدير القانونية

	We invite you to explore the various links that distinguish JADEER Legal, such as service provider pages, details about our services through the 'Get to Know Us' link, blog content, and how to contact us
	ندعوك إلى أخذ فكرة أوسع عن الروابط التي تميز جدير القانونية، كصفحات مقدمي الخدمة، بالإضافة الى الخدمات التي نقدمها من خلال رابط تعرف علينا، ومحتويات المدونة، وكيفية التواصل معنا

	Click the create account  button and click log in
	انقر على مربع إنشاء حساب المحاذي لزر تسجيل الدخول 

	Here, you can see the registration box as a service seeker or a service provider
	هنا، يمكنك رؤية صندوق التسجيل كطالب خدمة أو مقدم خدمة

	Click service provider
	انقر على زر مقدم خدمة

	To register, you'll find two categories through which you can sign up based on your professional entity: the first is for individuals, where you select the nature of your entity and the type of membership. The second is for legal entities, including the entity type and membership as well
	لتسجيل العضوية ستجد هنا تصنيفين يمكنك من خلالهما التسجيل حسب كيانك المهني وهما: الأول الشخصية الطبيعية وفيها يتم اختيار طبيعة الكيان ونوع العضوية، والثاني الشخصية المعنوية بما في ذلك الكيان ونوع العضوية أيضا.

	Fill out the information the platform requires, from entity and membership to your name, contact information, and password.
	قم بتعبئة المعلومات التي تطلبها المنصة، بتحديد الكيان والمهنة إضافة إلى اسمك ومعلومات الاتصال وكلمة المرور.

	To complete the registration, click on the button agreeing to the terms and conditions
	لإتمام التسجيل انقر فوق الزر الخاص بالموافقة على الشروط والأحكام

	We emphasize reviewing the terms and conditions page, which will help you understand the rules as a service provider, including the general policy governing the procedures and standards for using the services offered on the platform for both service providers and seekers
	نؤكد على الاطلاع على صفحة الشروط والأحكام التي ستساعدك على فهم القواعد كمقدم خدمة، بما في ذلك السياسة العامة المنظمة لإجراءات ومعايير الاستفادة من الخدمات المقدمة على المنصة لكل من مقدمي الخدمة وطالبيها.

	You will find, in the terms and conditions page link, an appendix dedicated to the terms and conditions for service providers. It will guide you through the requirements and necessary documents for approval of your request
	ستجد في رابط صفحة الشروط والأحكام ملحقا بالشروط والأحكام المخصصة لمقدمي الخدمة، وفيها سيتم إرشادك إلى المتطلبات والمستندات اللازمة للموافقة على طلبك.

	By clicking on the 'Create Account' button, you will receive a verification code on your mobile phone. Enter this code in the platform's popup message. You will then receive a popup message confirming successful registration
	بالنقر على زر إنشاء حساب. سوف يصلك رمز التحقق إلى رقم هاتفك المحمول لتقوم بإدخال الرمز في رسالة المنصة المنبثقة.

	
	حينها ستظهر لك رسالة منبثقة تفيد بأنك قمت بالتسجيل بنجاح.

	To successfully complete the account verification, we will send a confirmation to your registered email. Click on the provided link in the email to proceed
	لإكمال التحقق من حسابك بنجاح سنبعث تأكيدًا إلى بريدك الإلكتروني المسجل لتقوم بالضغط على الرابط المفتوح.

	Once you finish, you can immediately enter your account and edit your profile, as it is required for your registration to be approved.
	بمجرد الانتهاء، يمكنك الدخول على الفور إلى حسابك وتعديل ملفك الشخصي، حيث إنه مطلوب للموافقة على تسجيلك.

	Click edit profile and edit the personal data.
	انقر فوق تحرير الملف الشخصي وتحرير البيانات.

	Complete the details needed.
	أكمل التفاصيل المطلوبة.

	Upon completion, go to job details and complete the details as well.
	عند الانتهاء، انتقل إلى التفاصيل المهنية وقم باستكمالها.

	Select your specialization and secondary services.
	اختر تخصصك والخدمات الثانوية.

	Enter your license number and your years of experience.
	أدخل رقم الترخيص الخاص بك وسنوات الخبرة.

	Go to my files and upload all the necessary requirements and documents required by the platform based on what is stated in the terms and conditions.
	انتقل إلى ملفاتي وقم بتحميل جميع المتطلبات والمستندات اللازمة التي تطلبها المنصة بناءً على ما هو مذكور في الشروط والأحكام.

	Upon completion, go to Accounting Data and input your professional fee for immediate and appointment services.
	عند الانتهاء، انتقل إلى البيانات المحاسبية وحدد الرسوم المهنية التي تختارها في حال كان تقديمك لخدمات الاستشارات فوريا أو بموعد.

	Upload your tax exemption documents.
	قم بتحميل مستند الإقرار الضريبي الخاص بك.

	Go to Bank Data and input your bank details.
	انتقل إلى بيانات البنك وأدخل تفاصيل بياناتك البنكية.

	We recommend clicking on the 'Other Data' option, where you'll be guided through a PDF file that can be downloaded. This file will provide instructions on how to craft and complete your profile and experiences in both Arabic and English interfaces
	ننصح بالضغط فوق خيار البيانات الأخرى، وسيتم إرشادك بملف PDF مع إمكانية تحميله.. حول كيفية صياغة وإكمال التعريف بك وخبراتك لكل من الواجهتين العربية والإنجليزية.

	Upon completion, send the request button and wait for the platform Jadeer management to review your profile and the documents submitted.
	عند الانتهاء، قم بإرسال الطلب وانتظر حتى تقوم إدارة منصة جدير بمراجعة بياناتك المدخلة والمستندات المقدمة.

	Once your request is evaluated and verified, you will receive a notification that your request is accepted.
	بمجرد مراجعة طلبك والتحقق منه، ستتلقى إشعارًا بقبول طلبك.

	You may also download the mobile app to receive notifications and benefit from the services.
	لتسهيل الخدمة ننصحك بتنزيل تطبيق الهاتف المحمول لتتلقى كافة الإشعارات المتعلقة بتقديم الاستشارات.

	We're available 24 hours throughout the week on the JadeerLaw platform
	في منصة جدير القانونية ستجدنا في خدمتك على مدار 24 ساعة طوال أيام الأسبوع. 

	Thank You for Watching!
	شكرا على المشاهدة!

	Check out our website for more services.
	الق نظرة على موقع جدير القانونية لمزيد من الخدمات



